
ÚTVINA 

  Naše malá vesnička leží v jižní části Karlovarského kraje v těsné blízkosti známějších měst 

Toužim a Bečov nad Teplou. Prochází zde velmi důležitá dopravní spojnice mezi městy Karlovy Vary a 

Plzeň. Zajímavostí naší obce je zachovalý kostel sv. Víta se zvonicí a funkčním hodinovým strojem, 

který je každý den natahován samotným velitelem našeho sboru. Činnost hasičů v naší obci je 

dlouholetá, tradiční a velmi důležitá. 

  Samotné družstvo tvoří 8 dospívajících mužů. Košíkář týmu se jmenuje Matěj. S našimi hasiči 

spolupracuje již od dětství, ale za družstvo dorostu začal běhat teprve před rokem. Do týmu zapadl 

na jedničku a tak je nezbytnou součástí celého týmu. Spoj savic dělá David. K hasičům se přidal teprve 

před 2 roky, ale jde vidět, že ho požární sport baví a že se každým dnem zlepšuje a dohání to, co mají 

starší členové už zažité a natrénované. Strojníkem se stal Vašík. Jelikož je technika jeho koníčkem a 

strojům rozumí naprosto dokonale a má k tomu i patřičný vztah, bylo všem hned jasné, že strojníkem 

bude přesně on. Pečuje o stroj s láskou a nenechá na naší „mašinu“ jen tak někoho sáhnout. Béčka 

má na starosti Péťa. Dostal se do našeho týmu těsně před republikou, ale věříme, že společné 

tréninky nás stmelily dohromady a budeme opravdu sehraní. Rozdělovač nám dělá Láďa. Je to takový 

náš kápo – vše potřebné zařídí a můžeme se na něj vždy spolehnout, že vše půjde tak, jak má. 

K rozdělovači se vrátil po 3 letech, které strávil vzadu na košíku. Proudy jsou záležitostí Michala a 

Danka. Michal se k nám dostal také těsně před republikou, ale již dříve jsme s ním spolupracovali, 

 a tak už víme, v čem nám pomůže, v čem je nejlepší. Danek patří k hasičům již od dětství a vždy 

zastával post proudaře. Naším posledním členem týmu je Marek. Ten se k nám připojil až letošní 

sezónu, a tak se má stále čemu přiučovat. Je na něm ale vidět, že ho požární sport zaujal a proto se 

snaží do toho dát úplně všechno, co může a každým tréninkem se zlepšuje. Marek nikdy nebyl na tak 

velkých závodech, jako jsou například ty dnešní, a je moc rád, že tu může být s námi.  

 Člověk by si řekl, jak je možné, že se družstvo „puberťáků“ z tak malé a velmi málo známé 

vesnice může dostat až tak vysoko, jako je MČR dorostu. Věřte, že kluci do toho dali vše – hodiny a 

hodiny tréninků, spoustu síly a odhodlání. Nebylo to vždy zcela růžové, ale i přesto jsou dnes kluci 

tady, na MČR dorostu v Sokolově. Teď jen doufáme, že nás dokáží překvapit svými výkony a neudělají 

svému týmu a své obci ostudu. Ukažte nám, kluci, že umíte bojovat!! 

 

 

  


